
 

 Årsrapport for 2019 fra styret i SGK  
 
Styret har i 2019 bestått av:  
Leder: Ragnar Weberg  
Nestleder: Per Steffensen  
Styremedlemmer: Hans Jørgen Kvisle, Berit Bøhmer, Erkki Antero Tuuttu, Alf Johan Nilssen, Jan-
Petter Halck 
Varamedlemmer: Ingebjørg Aune, Knut Røland 
 
Komiteledere 2019:  
Bane:     ubesatt  
Turnering:    Ragnar Weberg  
Senior:    Jan Baklund  
Dame:     Berit Bøhmer  
Herre:     Tommy Svendsrud  
Valg:     Cato Solberg  
HCP:     Rolf Hovd  
Revisorer:    Per Kartnes / Cato Solberg  
Husansvarlig:    Dag Olav Jensen  
Ansvarlig utleie klubbhus:  Aase Weberg  
Greenkeeper :    ubesatt  
Pro:     ubesatt  
Klubbsekretær:  ubesatt  
 
Det er avholdt 12 styremøter.  
 
Økonomi:  
Vi har som før om årene hatt en nøktern holdning til økonomien, og holdt utgiftene nede så langt 
som mulig.  
Vi fikk i år en uventet utgift med tilbakebetaling til Skatteetaten av MVA på drøyt kr. 300.000. 
Grunnen er at klubben urettmessig fikk utbetalt MVA i 2017 og 2018 (og de første månedene av 
2019), noe vi ikke har krav på / rett til. Disse utbetalingene måtte vi derfor i år betale tilbake.  
Uten denne utgiftsposten, hadde vi endt opp med et pent overskudd.  
I stedet endte vi med et underskudd på ca. kr. 43.000.     
 
Vi har i år hatt rekord for greenfee-inntekter, og også pen økning av salg fra ballmaskin. 
 
Kaffe- og brus-automatene i registrerings-kontoret har vært en utgiftspost i alle år. Leasingavtalen 
utgår i mars 2020, etter 5 år, og blir ikke fornyet.  Alternativt opplegg for salg av brus-kaffe må  
etableres.  
 
 





Vi trenger stadig medlemmer som kan ta i et tak på mange felt. Det er en fast kjerne som utfører 
mesteparten av dugnaden, men det er ønskelig å få inn flere nye krefter i dugnads-staben. Med 
flere aktive, blir belastningen mindre på den enkelte.  
En stor TAKK til alle som står på for at vi skal få en god bane og klubb.  
 
Banen:  
Banedriften i 2019 har for det meste dreid seg om vedlikehold.  
Mesteparten av jobben har vært klipping (greener, fairwayer, rough, drivingrange), og pleie av 
greenene (gjødsling, sprøyting, dressing, lufting, etter-såing).  
Det er en stabil og effektiv «klippe-gjeng», mens mesteparten av arbeidet med greenene har vært 
utført av Sigmund og styreleder.   
Styret har hatt en dugnad for fjerning av ugress («kjempe») på greenene. Det ble også holdt en 
dugnad for å få vekk områder / flekker på greenene med manglende gressvekst.  
Resultatet har blitt meget bra. 
Ukentlig om-hulling på greenene har vært utført av herregruppen.  
Vanningsanlegget har fungert stort sett problemfritt i år (Cato, Bjørn, Dag Olav). 
Drivingrangen har vært klippet stort sett x 1 per uke, og ballsamling / -innkjøring x 2 per uke, av 
trion, Bjørn, Dag Olav, og Tom. 
Klipping av rangen krever koordinering med ballinnkjøring – ballplukking, og dette er en utfordring. 
Man har stort sett fått dette gjort umiddelbart etter senior-turneringene på torsdager.  
Marshall-tjenesten fungerer, noen få er pågrepet uten å ha betalt.  
 
Møter:  

• Det avholdt 12 styremøter.  

• Det er avholdt arrangement for Allidretten.  

• Det har ikke vært avholdt noe møte med grunneierne i 2019. 
 
Klubbhuset:  
Klubbhus-utleien har vørt bedre enn foregående år. Dette er en viktig, men arbeids-krevende 
oppgave, og tilfører klubben betydningsfulle økonomiske bidrag.  
Kafedriften i klubbhuset er en utfordring. Kafeen har vært åpen noen dager, samt under 
turneringene. Ellers har klubbhuset stort sett vært stengt, da vi ikke har folk til å drifte kaffen.  
 
Turneringer  
Det er avholdt ca. 80 turneringer i 2019, inkludert de faste Dame-, Herre-, og Senior-turneringer 
hver uke.  
Oppslutningen om klubbens turneringer kunne vært bedre.  
 
Klubbsekretær:  
Klubben har heller ikke i år noen sekretær / daglig leder. Denne funksjonen ivaretas av styreleder.  
 
Greenkeeper:  
Vi har i år ikke hatt noen ansatt greenkeeper. Vi har derimot engasjerte Sverre Martinsen 
(greenkeeper på Ballerud GK) som greenkeeper-konsulent. Dette har fungert veldig bra. Han har 



besøkt banen gjennom sommeren, og gitt råd fortløpende om hva som bør gjøres. Oppgavene har 
vært utført fortløpende på dugnadsbasis, for det meste av Sigmund, samt styreleder. 
Klubben har også fått leie / låne diverse maskinutstyr fra Sverre. 
 
Pro / VTG:  
Det er avholdt noen VTG-kurs, som har vært holdt av klubbens egne medlemmer. Vi har heller ikke i 
år hatt noen pro.  
Diverse:  
Vi har også i år hatt Bruktmarked, meget vellykket, som innbrakte ca. kr. 35.000.  
En velfortjent Fest for dugnadsgjengen har vi også hatt, med 25 deltagere.  
Heller ikke i 2019 har vi hatt noen aktiv Junior-gruppe. Vi trenger en «ildsjel» som kan påta seg 

denne viktige oppgaven. 

 

Styret har tro på at SGK gjennom fortsatt målrettet økonomisk styring og aktiv dugnadsinnsats har 
en god fremtid.  
 

Sande 09.02.2020 
For Sande Golfklubb 
 
 
 
 
……………………………….      …………………….……………         ……………..……………..……. 
Ragnar Weberg       Per Steffensen   Alf Johan Nilssen 
Styreleder       Nestleder    Styremedlem 
 
 
 
 
 
……………………………….      ……………………………….  ………………………………….. 
Erkki Antero Tuuttu      Berit Bøhmer   Hans Jørgen Kvisle 
Styremedlem       Styremedlem   Styremedlem 
 
 
 
 
 
……………………………. 
Jan-Petter Halck 
Styremedlem  
 




